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W odpowiedzi na Pana wniosek z dnia  11 września 2017 r.  w sprawie  ocieplenia budynku
przy ul. 11 Listopada 7-9-11 uprzejmie informuję, iż klatka 7 i klatka 9 to wspólnoty mieszkaniowe
natomiast klatka 11 stanowi własność Gminy Czeladź. Do czasu utworzenia wspólnoty mieszkaniowej
w klatce 11 termomodernizacja budynku jest niemożliwa. Zgodnie  z zarządzeniem Burmistrza Miasta
Czeladź  nr  220/2017  z  dnia  03.08.2017r.  mieszkania  w  budynku  przy  ul.  11  Listopada  11
przeznaczone są do sprzedaży i z chwilą sprzedaży pierwszego powstanie wspólnota mieszkaniowa.
Ponadto zwrócić jeszcze należy uwagę na fakt, iż to właściciele ustalają wysokość stawki funduszu
remontowego i cel na jaki zgromadzone środki mają zostać wydatkowane.

Mając na uwadze powyższe określenie terminu ocieplenia budynku na chwilę  obecną jest
trudne do wskazania. 

W odniesieniu do drugiej  części  wniosku informuję,  iż po przeprowadzonej  wizji  w terenie
drzewa  znajdujące  się  wzdłuż  ul.11  Listopada  7-9-11  zostały  zakwalifikowane  do  wycinki.  Po
uzyskaniu  odpowiednich  zezwoleń  Miejski  Zarząd  Gospodarki  Komunalnej  przystąpi  do  usunięcia
drzew
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